

# Mike Reid benefit softball tourney gets underway next week in GFPK

BY ARPON BASU

The 20th edition of the Mike Reid Memorial Softball Tournament gets underway next week at Pierre Laporte Park in Greenfield Park with the usual full slate of 40 teams competing.

Of course, the real winner of the four-day event is the Mackay Centre, a school for the physically challenged and hearing impaired which will receive the bulk of the money raised.

Tournament chairman Wade Wilson says this year's proceeds should eclipse the \$23,000 raised on average in previous years.

He says the Toronto Weekend, a team that plays in the tournament every year, is donating \$2,000 to the cause, and a spaghetti dinner held over the winter also raised additional funds that should push this year's total above \$25,000.

"We have no expenses, so it all gets

donated," Wilson says, pointing out the use of the park is donated by the city, the food and beer sold is donated by sponsors and the umpires are volunteers.

This is the 20th anniversary of the tournament, and it has a special place in Wilson's heart.

Reid was Wilson's best friend growing up in Greenfield Park, and he was heavily involved in the sports scene despite the fact he suffered from muscular dystrophy, Wilson says.

When Reid succumbed to his condition, the softball tournament was conceived as a way to help out the school where Reid spent much of his life, Wilson says.

The money is specifically geared to finance the Mackay Centre's extra-curricular activities, at the request of the tournament organizers.

"It's very important to them," Wilson says.

Some money also gets donated to the Brian Morley Golf Tournament, which rais-

es funds for scholarships to players in the Greenfield Park Packers football program, and a donation is also made to the Greenfield Park Christmas baskets.

There will be 32 men's teams playing for the Mike Reid Memorial Trophy at Pierre-Laporte Park next Thursday and Friday night, as well as all day next Saturday and Sunday. The eight women's teams will play games next Thursday and Friday night at Park Lane Park.

Wilson says there is a waiting list of teams who want to play, but the turnover is too low to make that wait a short one.

"We only lose one or two teams a year," Wilson says.

There is a fundraiser dance next Friday night at Scottyz, 3979 Taschereau Boulevard. Entry is \$5.

Also, there will be music and a happy hour at Pierre-Laporte Park next Saturday. Game schedules will be posted at the park.

## Le tournoi de balle-molle Mike Reid aura lieu la semaine prochaine

PAR ARPON BASU

La 20e édition du Mike Reid Memorial Softball Tournament se déroulera la semaine prochaine, au parc Pierre-Laporte, à Greenfield Park, avec l'alignement habituel de 40 équipes qui se feront la lutte.

Bien sûr, le vrai gagnant de cet événement de quatre jours est le Centre Mackay, une école pour malentendants et handicapés physiques, qui recevra la majeure partie de l'argent recueilli.

Selon le président du tournoi, Wade Wilson, les profits de cette année devraient dépasser la moyenne de 23 000 \$ des années passées.

Il ajoute que les Weekend de Toronto, une équipe qui participe au tournoi chaque année, fait un don de 2000 \$ à la cause, et un souper-spaghetti tenu l'hiver dernier a aussi rapporté des fonds additionnels, ce qui devrait permettre de porter le total de cette année à plus de 25 000 \$.

« Nous n'avons aucune dépense, alors tout est donné », dit Wilson, notant que le

parc est prêté gratuitement par la ville, que la nourriture et la bière vendues sont données par des commanditaires et que les arbitres sont bénévoles.

C'est le 20e anniversaire du tournoi et il occupe une place spéciale dans le cœur de Wilson.

Reid était son meilleur ami pendant leur jeunesse à Greenfield Park et il était très impliqué sur la scène sportive, malgré le fait qu'il souffrait de dystrophie musculaire, rappelle Wilson.

Quand Reid a succombé à sa maladie, le tournoi de balle-molle a été organisé pour aider l'école où Reid avait passé une grande partie de sa vie, dit Wilson.

À la demande des organisateurs du tournoi, l'argent sert expressément à financer les activités parascolaires du Centre Mackay. « C'est très important pour eux », souligne Wilson.

Une partie de l'argent est remise au Brian Morley Golf Tournament, qui recueille des fonds pour des bourses d'études pour les joueurs du programme de

football des Packers de Greenfield Park, et un don est aussi fait pour les paniers de Noël de Greenfield Park.

Trente-deux équipes masculines tenteront de conquérir le Mike Reid Memorial Trophy, au parc Pierre-Laporte, la semaine prochaine, jeudi et vendredi soir, ainsi que samedi et dimanche toute la journée. Huit équipes féminines s'affronteront au parc Park Lane, jeudi et vendredi soir.

Selon Wilson, il y a une liste d'attente d'équipes qui veulent participer, mais le roulement est si faible que l'attente est longue : « Nous ne perdons qu'une ou deux équipes par année. »

Il y aura une danse bénéfice chez Scottyz, 3979, boulevard Taschereau, vendredi de la semaine prochaine. L'admission coûte 5 \$.

De plus, il y aura de la musique et une « happy hour » au parc Pierre-Laporte, le lendemain. L'horaire des matchs sera affiché au parc.